
 

Datum: 28. 11. 2022 

Št. dok.: 468/2022 

 

 

ZAPISNIK 

7. redne seje Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije, 

ki je bila v torek, 15. novembra 2022, ob 14.30 uri 

v poslovnih prostorih BTC (Ameriška ulica 2, 1000 Ljubljana) 

 

 

Prisotni: mag. Damjan Kralj, Aljaž Pegan, Alenka Šenk Erpič, dr. Edvard Kolar, mag. Jerneja Fišer 

Kurnik, Tanja Ploj, mag. Klemen Bedenik, Luka Bojanc, Sašo Bertoncelj, Sebastijan Piletič, Urša 

Jakin. 

 

Odsoten: Luka Steiner 

 

Drugi prisotni: Špela Hus, Nuša Semič, Tinka Leskovec, Mitija Samardžija Pavletič 

 

Na seji Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije je bilo prisotnih enajst (11) članov, od skupaj 

dvanajstih (12) članov Izvršnega odbora, seja je bila sklepčna. 

 

 

Ad 1 Pregled in potrditev predlaganega dnevnega reda 7. redne seje Izvršnega odbora 

Gimnastične zveze Slovenije 

 

Mag. D. Kralj je uvodoma pozdravil prisotne. 

 

1. pregled in potrditev predlaganega dnevnega reda 7. redne seje Izvršnega odbora Gimnastične 

zveze Slovenije,  

2. pregled in potrditev zapisnika 4. redne in 5. ter 6. dopisne seje Izvršnega odbora Gimnastične 

zveze Slovenije, 

3. pregled realizacije sklepov Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije, 

4. verifikacija sklepov 5. dopisna in 6. redne seje Strokovnega sveta GZS, 

5. poročilo o dosežkih slovenskih reprezentantov na mednarodnih tekmovanjih v letu 2022, 

6. informacija o zaposlitvi Lucije Hribar v javni upravi Republike Slovenije, 

7. informacija o volitvah v Svet Fundacije za financiranje športnih organizacij v Republiki Sloveniji, 

8. opredelitev do volitev v organe Olimpijskega komiteja Slovenije – združenja športnih zvez in 

izvolitev predloga kandidata Gimnastične zveze Slovenije za člana Skupščine Olimpijskega 

komiteja Slovenije – združenja športnih zvez, 

9. poročilo o poslovanju Gimnastične zveze Slovenije za obdobje 1-9 2022, 

10. informacija o izvedeni reviziji poslovanja Gimnastične zveze Slovenije za poslovno leto 2021, 

11. potrditev datuma in dnevnega reda 1. redne Skupščine Gimnastične zveze Slovenije, 

12. poročilo o izvedbi 17. svetovnega pokala v športni gimnastiki,  

13. izvedba tekme za svetovni pokal v športni gimnastiki v prihodnje, 

14. informacija o menjavi računovodskega servisa, 

15. določitev višine izredne licence, 

16. priznanja in naslovi ob 60-letnici Gimnastične zveze Slovenije, 

17. sprejem Akrobatskega društva Leteči levi v članstvo Gimnastične zveze Slovenije, 

18. poročilo o FIG kongresu, 



 

19. izvolitev delegatov za udeležbo na volilnem kongresu UEG, 

20. razno 

 

Člani o predlaganem dnevnem redu niso razpravljali. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/1: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje dnevni red 7. redne seje Izvršnega 

odbora Gimnastične zveze Slovenije. 

 

 

Ad 2 Pregled in potrditev zapisnika 4. redne in 5. ter 6. dopisne seje Izvršnega odbora 

Gimnastične zveze Slovenije 

 

Pred sejo je K. Bedenik posredoval pripombe, vezane na zapisnik 4. redne seje Izvršnega odbora 

Gimnastične zveze Slovenije. Sklep, vezan na kotizacije izvajalca za izvedbo tekmovanj v višini 3 EUR 

je bil vrnjen v ponovno obravnavo na Strokovni svet Gimnastične zveze Slovenije. Dogovorjen je bil 

tudi način pisanja zapisnika o točkah dnevnega reda, ki obravnavajo osebne podatke, saj lovimo 

ravnotežje med varstvom osebnih podatkov in transparentnim poslovanjem. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/2: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje zapisnik 4. redne in 5. ter 6. 

dopisne seje Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije. 

 

 

Ad 3 Pregled realizacije sklepov Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije 

 

Š. Hus je povedala, da ostaja nerealiziran sklep št. 1/11, vezan na upoštevanje predhodno 

pridobljenih kompetenc za Marianno Bedenik. Na 6. redni seji Strokovnega sveta Gimnastične 

zveze Slovenije dne 21. september 2022 je bil sprejet sklep, da bosta Nuša Semič in Mitija Pavletić 

Samardžija opravila ponovni pregled predhodno pridobljenih kompetenc za strokovno delavko. 

 

Nerealiziran ostaja sklep 4/11, vezan na nakup orodja za Olimpijski festival evropske mladine 

(OFEM). Š. Hus je šele dan pred sejo prejela natančnejše informacije s strani organizatorjev OFEM, 

vendar je še vedno preveč neznank za celovito odločanje, obenem pa je tudi ŠD Center kot lokalno 

društvo, izrazilo željo po nakupu. Š. Hus je predstavila kalkulaciji sofinanciranje Fundacije za šport 

za nakup enega in dveh kompletov orodja za športno gimnastiko. 

 

Dr. Kolar je dodal, da bo preostanek stroška kril OFEM in to ne bo strošek Gimnastične zveze 

Slovenije, obenem pa bo del opreme sofinancirala tudi država preko ministrstva. 

 

Mag. Bedenik je dodal, da je pomembno, da na prioritetni vrstni red, ko bomo s strani Fundacije 

pozvani k pripravi tega, umestili zgolj kandidaturo Gimnastične zveze Slovenije in bi bilo ustrezno, 

da o tem obvestimo društva. T. Ploj je dodala, da se ji ne zdi primerno, da druge morebitne 

prijavitelje odvračamo od morebitnih prijav. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/3: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije podpira prijavo enega kompleta orodja na 

razpis Fundacije za šport za leto 2023. 



 

 

Nerealiziran ostaja sklep št. 4/15, vezan na pripravo ciljev za mednarodno delovanje v obdobju 

2022-2025. Komisija se je prvič sestala 30. septembra 2022. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/4: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se seznanja s stanjem sprejetih sklepov 

Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije. 

 

 

Ad 4 Verifikacija sklepov 5. dopisne in 6. redne seje Strokovnega sveta Gimnastične zveze 

Slovenije 

 

Dr. Kolar je povedal, da je odprt še sklep 6/2, vezan na Pravilnik o uradnih tekmovanjih Gimnastične 

zveze Slovenije v ženski športni gimnastiki, ker bo ponovno obravnavan na Strokovnem svetu GZS, 

da bo usklajen za odločanje na seji Izvršnega odbora GZS. 

 

Vezano na Ad 11 in sklep št. 6/20 je obveza dr. Kolar da se o statusu vodje Oddelka za ravnanje z 

reprezentancami pogovori s predsednikom GZS, kar še ni realiziral. 

 

Vezano na dogovor s Fakulteto za šport Univerze v Ljubljani o priznanju kompetenc njihovim 

študentom na področju gimnastike je zaradi nosilca predmeta dr. Ivana Čuka prihaja do vnosa 

nepotrebne in namenske terminološke zmede ter se resno krši pravice intelektualne lastnine 

Gimnastične zveze Slovenije. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/5: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije verificira sklepe 5. dopisne in 6. redne seje 

Strokovnega sveta GZS. 

 

 

Ad 5 Poročilo o dosežkih slovenskih reprezentantov na mednarodnih tekmovanjih v letu 

2022 

 

Dr. Kolar je povedal, da so slovenski športniki na svetovnih pokalih zelo uspešni. Zgodovinski 

dosežek je uspel Ekaterini Vedeneevi z osvojitvijo 3. mesta na svetovnem prvenstvu v ritmični 

gimnastiki in 3. mesta na Svetovnih igrah. Obenem je osvojila veliko medalj še na tekmah za 

svetovni pokal. Ženska športna gimnastika še vedno dosega dobre rezultate, kjer so glavne Teja 

Belak, Tjaša Kysselef, Lucija Hribar in Zala Trtnik. V moški športni gimnastiki so rezultati slabši. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/6: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil s poročilom o dosežkih 

slovenskih reprezentantov na mednarodnih tekmovanjih v letu 2022. 

 

 

Ad 6 Informacija o zaposlitvi Lucije Hribar v javni upravi Republike Slovenije 

 

Š. Hus je člane seznanila za informacijo, da je Lucija Hribar kot profesionalna športnica zaposlena 

na Ministrstvu za notranje zadeve, v Policiji. To pomeni, da so trenutno vsi naši športniki, ki imajo 

dovolj visok nivo kategorizacije, zaposleni v javni upravi Republike Slovenije.  



 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/7: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil z informacijo o zaposlitvi 

Lucije Hribar v javni upravi Republike Slovenije. 

 

 

Ad 7 Informacija o volitvah v Svet Fundacije za financiranje športnih organizacij v 

Republiki Sloveniji 

 

Dr. Kolar je članom povedal, da so bile volitve v Svet Fundacije za financiranje športnih organizacij 

v Republiki Sloveniji za Gimnastično zvezo Slovenije uspešne. Po imenovanju novega Strokovnega 

sveta Republike Slovenije za šport na Ministrstvu za izobraževanje, znanost in šport bo organiziran 

še tretji krog volitev za izvolitev zadnjega člana Sveta. Kot predstavnik občinskih športnih zvez iz 

vzhodne regije je bil v Svet izvoljen Aleksander Šajn. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/8: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil z informacijo o volitvah v 

Svet Fundacije za financiranje športnih organizacij v Republiki Sloveniji in izvolitvi Aleksandra Šajna 

v Svet. 

 

 

Ad 9 Poročilo o poslovanju Gimnastične zveze Slovenije za obdobje 1-9 2022 

 

Mag. Kralj je uvodoma povedal, da smo bili uspešni pri pogajanjih za podaljšanje sponzorske 

pogodbe z družbo Petrol, d. d., Ljubljana. Š. Hus je predstavila poslovanje poročilo o poslovanju 

Gimnastične zveze Slovenije za obdobje 1-9 2022. Rezultat 1-9 2022 izkazuje prihodke v višini 

748.017,18 EUR in odhodke v višini 776.446,55 EUR za presežek odhodkov nad odhodki v višini 

28.448,62 EUR. Društveni sklad je na dan 31. 9. 2021 -40.602,77 EUR.  

 

Vezano na 17. svetovni pokal v športni gimnastiki še ni bil izdan račun za STO, ker se še zaključuje 

trajnostno poročilo in nismo še prejeli vseh računov za nagrade. Za splošna sponzorstva lahko 

glede na trenutno podpisane podobe (sponzorstvo Petrola tu še ni upoštevano) pričakujemo še za 

nekaj več kot 11.000 EUR prihodkov. 

 

Sistemska sredstva MIZŠ so bila črpana v celoti, medtem ko s strani FŠO pričakujemo še prihodke 

v višini 17.850,37 EUR. Š. Hus je povzela, da ob koncu poslovnega leta 2022 glede na trenutno 

znane informacije pričakujem prihodke v višini 963.539,23 EUR in stroške v višini 965.843,99 EUR 

za predviden rezultat presežek odhodkov nad prihodki v višini -2.304,76 EUR. 

 

Š. Hus je člane seznanila z dejavniki tveganja za uspešen rezultat ob koncu leta. Ti so vsesplošna 

inflacija, možno znižanje sponzorstva STO, ker zaradi zamude v neposrednem prenosu niso bili 

predvajani promocijski videi in morebitni dodatni stroški ob menjavi računovodstva. Dodala je, da 

se sprotne obveznosti do športnikov redno poravnavajo. 

 

Š. Hus je člane opozorila še na stanje odprtih obveznosti, ki bi morale biti že poravnane ali 

odpisane. Na dan seje je še vedno odprtih za 65.014,02 EUR obveznosti, ki so nastale pred 1. 1. 

2020. Stanje je boljše, je pa še vedno takšno, da bremeni vsakodnevno sprejemanje odločitev in 

poslovanje. 

 



 

T. Ploj je povedala, da je v ritmični gimnastiki precejšnje nezadovoljstvo, vezano na strošek 

usposabljanja. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/9: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil s poročilom o poslovanju 

Gimnastične zveze Slovenije za obdobje 1-9 2022. 

 

 

Ad 10 Informacija o izvedeni reviziji poslovanja Gimnastične zveze Slovenije za poslovno 

leto 2021 

 

Š. Hus je povedala, da je revizor po opravljeni reviziji dal mnenje brez pridržka, vsebuje pa 

komentar, ki je enak tistemu, ki ga Nadzorni odbor GZS poudarja že več let in se nanaša predvsem 

na finančno disciplino. Neto kratkoročne obveznosti so konec poslovnega leta 2021 50.057,22 EUR 

in so občutno manjše kot v preteklosti (227.688,20 EUR v 2019 in 94.252,51 EUR v 2020), vendar 

glede na obseg poslovanja odprte obveznosti še vedno predstavljajo velik delež. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/10: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil informacijo o izvedeni 

reviziji poslovanja Gimnastične zveze Slovenije za poslovno leto 2021. 

 

 

Ad 11 Potrditev datuma in dnevnega reda 1. redne Skupščine Gimnastične zveze Slovenije 

 

Š. Hus je člane Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije seznanila s predlogom datuma za 

izvedbo 1. redne Skupščine Gimnastične zveze Slovenije, ki je načrtovana za ponedeljek, 12. 

december 2022, ob 17. uri v Kristalni palači v BTC-ju. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/11: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje datum in dnevni red 1. redne 

Skupščine Gimnastične zveze Slovenije. 

 

 

Ad 14 Informacija o menjavi računovodskega servisa 

 

Š. Hus je podala zaporedje dogodkov, ki so botrovali k menjavi računovodskega servisa. V letu 2021 

se nam je že dvignil pavšal, v letu 2022 se nam je napovedoval ponovni dvig, ob istočasnem padcu 

kvalitete storitve. Po slabo izvedeni reviziji smo prišli do soglasne odločite, da menjamo 

računovodski servis. Optimalen predlog je družba Unija Smart Accounting d. o. o. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Predlog sklepa št. 7/12: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanila z informacijo o 

menjavi računovodskega servisa. 

 

 

Ad 15 Določitev višine izredne licence 

 



 

Š. Hus je članom Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije predlagala spremembo višine 

izredne licence. V letu 2019 je prišlo do spremembe višine licenčnine, z 20 EUR na 40 EUR. Ker je 

na to vezan tudi strošek izredne licence, ki je po trenutno veljavnih pravilih štirikratnik redne 

licence, je ocena, da je strošek 160 EUR namesto prvotnih 80 EUR prevelik, zato se IO GZS predlaga 

popravek na trikratnik stroška redne licence, torej 120 EUR. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/13: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije sprejema sklep, da se višina izredne 

licenčnine spremeni s štirikratnik na trikratnik redne licenčnine. 

 

 

Ad 16 Priznanja in naslovi ob 60-letnici Gimnastične zveze Slovenije 

 

N. Semič je članom Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije povedala, da bodo na 60-letnici 

Gimnastične zveze Slovenije skladno s Pravilnikom o priznanjih, nagradah in častnih članih GZS 

podeljena priznanja in nagrade. Skladno s pravilnikom mora seznam prejemnikov priznanj in 

naslovov potrditi Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije. Prireditev bo organizirana v januarju 

2023. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/14: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije je presodil utemeljenost prejetega 

seznama priznanj in naslovov Gimnastične zveze Slovenije in Skupščini Gimnastične zveze 

Slovenije predlaga podelitev priznanj in naslovov. 

 

 

Ad 17 Sprejem Akrobatskega društva Leteči levi v članstvo Gimnastične zveze Slovenije 

 

Akrobatskega društva Leteči levi izpolnjuje vse kriterije in se članom Izvršnega odbora Gimnastične 

zveze Slovenije predlaga sprejem društva v članstvo. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/15: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije sprejema Akrobatsko društvo Leteči levi 

v polnopravno članstvo Gimnastične zveze Slovenije. 

 

 

Ad 18 Poročilo o FIG kongresu 

 

Dr. Kolar je podal poročilo s FIG kongresa, ki je potekal v Istanbulu v Turčiji. Potrjenih je bilo nekaj 

sprememb Statuta FIG. Finančno stanje FIG ni dobro, ker ima slabo razpršene vire prihodkov, 

obenem pa velike stroške za lastno delovanje. Dr. Kolar je povzel tudi dogajanje, vezano na 

prepoved nastopa ruskih in beloruskih športnikov. FIG na tem področju sledi navodilom MOK, ki 

prepoveduje udeležbo športnikom, vendar dovoli udejstvovanje ruskih in beloruskih funkcionarjev 

na skupščinah in delo v organih in delovnih telesih mednarodnih in kontinentalnih zvez. V kratkem 

se ne pričakuje sprememb. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 



 

Sklep št. 7/16: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil s poročilom o FIG kongresu. 

 

 

Ad 19 Izvolitev delegatov za udeležbo na volilnem kongresu UEG 

 

Dr. Kolar je povedal, da na volilnem kongresu UEG kandidira za podpredsednika UEG, medtem ko 

Ivan Levak kandidira za člana Nadzornega odbora UEG. T. Ploj je vprašala zakaj ne bi v mednarodno 

delovanje vpeljali mlajših kandidatov, ki so bolj vpeti v trenutno delovanje slovenske gimnastike. 

Mag. Bedenik je povedal, da je I. Levak že pet mandatov v Nadzornem odboru UEG, bil je tudi 

predsednik organa. Čeprav sprva ni želel kandidirati, so ga pozivi članic prepričali, da kandidira še 

enkrat, saj predstavlja konstruktivnega člana. A. Pegan je povedal, da ga je generalni sekretar 

vprašal zakaj I. Levak ni kandidiral za Nadzorni odbor FIG. 

 

Za delegata na volilnem kongresu UEF se Izvršnemu odboru predlaga potrditev dr. Edvarda Kolarja. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/17: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje dr. Edvarda Kolarja za delegata 

na kongresu UEG. 

 

 

Ad 8 Opredelitev do volitev v organe Olimpijskega komiteja Slovenije – združenja športnih 

zvez in izvolitev predloga kandidata Gimnastične zveze Slovenije za člana Skupščine 

Olimpijskega komiteja Slovenije – združenja športnih zvez 

 

Vsebina točke je skladno s 23. členom Poslovnika o delovanju Izvršnega odbora Gimnastične zveze 

Slovenije označena z oznako poslovna tajnost. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 11 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/18: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije izvoli dr. Edvarda Kolarja za člana 

Skupščine Olimpijskega komiteja Slovenije – združenja športnih zvez. 

 

Odhod T. Ploj ob 16.00. 

 

Ad 12 Poročilo o izvedbi 17. svetovnega pokala v športni gimnastiki 

 

Mag. Kralj je povedal, da je bil 17. svetovni pokal v športni gimnastiki organiziran zelo dobro in da 

je naš najpomembnejši produkt. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 10 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/19: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil s poročilom o izvedbi 17. 

svetovnega pokala v športni gimnastiki. 

 

 

Ad 13 Izvedba tekme za svetovni pokal v športni gimnastiki v prihodnje 

 

Mag. Kralj je povedal, da je pomembno, da imamo tekmo za svetovni pokal tudi v prihodnje, ker je 

naš najpomembnejši produkt. S. Bertoncelj je povedal, da bi bilo vredno pomisliti, da bi naše 

tekmovanje bilo dejansko svetovni pokal in ne tekma za svetovni izziv. A. Pegan je povedal, da so 



 

o našem tekmovanju razglabljali tudi na Izvršnem odboru FIG. Kot glavni problem so izpostavili 

zamuda pri izplačilu nagrad za športnike. Povedali so, da datuma tekmovanja ne bodo potrdili 

dokler Gimnastična zveza Slovenije kot organizator ne da pisnega zagotovila, da bodo nagrade 

plačane najkasneje v 30 dneh od zaključka tekmovanja. Tudi če bi se na današnji seji organa 

odločili, da bomo dali to izjavo za 2023, bi Izvršni odbor FIG našo vlogo za tekmovanje obravnaval 

šele v februarju 2023 in reprezentance našega tekmovanja ne bi umestile v svoje koledarje, zato je 

vreden pomislek o nadaljnjih korakih. Zamuda pri plačilu nagrad je velik problem. Š. Hus je 

povedala, da glede na trenutno likvidnostno stanje zveze te zaveze ni možno dati. Dr. Kolar je 

predstavil idejo, da bi organizirali balkansko prvenstvo za mladince. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 10 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 7/20: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije sprejema sklep, da v letu 2023 

Gimnastična zveza Slovenije ne bo organizirala tekme za svetovni pokal in ponovno nadaljuje z 

organizacijo tekmovanja v letu 2024 z dano obvezno o poplačilu nagrad v 30 dneh po zaključku 

tekmovanja. 

 

 

Ad 20 Razno 

 

Š. Hus je povedala, da bo 27. in 28. januarja 2023 v Portorožu Kongres Gimnastične zveze Slovenije. 

 

S. Piletič je povedal, da je bil pretekli vikend v Novem mestu državno prvenstvo in je pohvalil 

predsednico GD Novo mesto Alenko Šenk Erpič za kvalitetno izvedeno tekmovanje. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 12.08. 

 

Zapisala: 

Š. Hus 

mag. Damjan Kralj 

 

Predsednik 

Gimnastična zveza Slovenije 


